
 
 

Zápis ze zasedání Školské rady při Základní škole Velká Bíteš 

konaného dne 24. října 2024 

 

Přítomni: všichni členové školské rady (dále jen „ŠR“) kromě omluveného Bc. Jiřího Dohnala 

 

Předseda ŠR zahájil zasedání a navrhl program: 

1. Úvod 

2. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

3. Různé 

Program byl ŠR schválen bez výhrad. 

 

1. Úvod 

V úvodu předseda ŠR odůvodnil nepřítomnost omluveného člena ŠR. 

 

2. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

V diskusi bylo konstatováno, že Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2023/2024, která byla 

dne 10. října 2024 na žádost předsedy ŠR projednána metodou per rollam a kterou všichni členové 

ŠR schválili, byla vypracována velmi přehledně a srozumitelně, přičemž splňuje všechny požadavky 

podle platných právních předpisů. 

Bylo zdůrazněno, že absolventi naší základní školy měli ve školním roce 2023/2024  

při přijímacích zkouškách na střední školy republikově opět nadprůměrné výsledky, což 

jednoznačně a nezpochybnitelně vypovídá o výborné práci pedagogů a vedení školy. 

 

3. Různé 

Hovořilo o zájmových kroužcích, školní družině. Velmi podrobně se diskutovalo o stížnosti  

na pedagoga naší školy, která dorazila na Městský úřad Velká Bíteš. ŠR se jednohlasně shodla, že 

stížnost měla být adresována primárně škole nebo popř. přímo České školní inspekci, nikoliv 

zřizovateli. Zarážející na této stížnosti je, že matka absolventa základní školy si stěžuje zpětně 

několik měsíců po tom, co už její syn ukončil povinnou školní docházku. ŠR se domnívá, že se 

jedná o neopodstatněnou stížnost odpovídající vzrůstající verbální, psané nebo dokonce fyzické 

agresivitě vůči zaměstnancům veřejného sektoru naší společnosti, tedy vůči pedagogům, lékařům, 

pracovníkům Úřadu práce atd. V tomto případě se dle názoru ŠR jedná o bezdůvodnou dehonestaci 

zkušeného pedagoga. Není to poprvé, co byla naše škola tímto způsobem očerňována. Ovšem 

inspekční zprávy projednané ŠR konstatují, že ve všech předcházejících případech byly podobné 

podané stížnosti neopodstatněné, a tedy předmětná obvinění byla vyfabulována. 

ŠR doporučila svému předsedovi, aby neprodleně vstoupil do jednání se starostkou města 

Ing. Markétou Lavickou s dotazem na formu řešení došlé neobvyklé stížnosti. 

 

Zapsal: Ing Libor Buchta 

Ověřil: Mgr. Pavel Holánek 


